

# Sisältö

## Artikkeleita

<i>Sandvik, Björn</i> : Voidaanko kontrollivastuuta pitää sopimusoikeuden yleisenä periaatteena? Kontrollivastuun kehitys ja asema sopimusoikeuden järjestelmässä .....	651
<i>Koivisto, Ida</i> : Julkisen vallan rajoilla .....	675
<i>Nyström, Patrik – Rajavuori, Mikko</i> : Yritysvastuu ja yhtiön etu Arctia Shipping -tapauksen valossa .....	695
<i>Sutela, Mika – Tarukannel, Veijo – Tolvanen, Matti</i> : Ennakko-päätökset ja äänestäminen: empiirinen analyysi tuomareiden eriävien mielipiteiden esittämisestä korkeimmassa hallinto-oikeudessa .....	719

## Katsauksia ja pienempiä kirjoituksia

<i>Autio, Anna-Liisa</i> : Lainkäyttö yritysten riidanratkaisussa .....	736
---	-----

## Oikeuskäytäntöä

Oikeus tietojärjestelmän lokitietoihin – KHO 2014:69 ( <i>Tomi Voutilainen</i> ) .....	741
--	-----

## Kirjallisuutta

Family, Religion and Law. Cultural Encounters in Europe. Edited by Prakash Shah – Marie-Claire Foblets – Mathias Rohe. ( <i>Markku Helin</i> ) .....	749
Ihmisoikeuksien käsikirja. Timo Koivurova – Elina Pirjatanniemi (toim). ( <i>Jukka Viljanen</i> ) .....	754
Autio, Anna-Liisa: Lainkäyttö yritysten riidanratkaisussa. ( <i>Gisela Knuts – Anssi Keinänen</i> ) .....	758
Toimitukselle saapunutta kirjallisuutta .....	767

## Tiedoksi

Tämän numeron kirjoittajat .....	768
----------------------------------	-----

English Summaries of the Articles .....	769
---	-----

## Inhalt

*Sandvik, Björn*: Kann man die sog. Kontrollhaftung als ein allgemeines vertragsrechtliches Prinzip ansehen? Die Entwicklung und Stellung der sog. Kontrollhaftung im vertragsrechtlichen System; *Koivisto, Ida*: An den Grenzen der öffentlichen Gewalt; *Nyström, Patrik – Rajavuori, Mikko*: Unternehmensverantwortung und das Interesse der Firma im Licht des Arctia Shipping -Falles; *Su-*

*tela, Mika – Tarukannel, Veijo – Tolvanen, Matti: Präjudikate und das Abstimmen: eine empirische Analyse über das Ausdrücken von abweichenden Meinungen der Richter im Obersten Verwaltungsgericht; Autio, Anna-Liisa: Rechtsanwendung in der Streitbeilegung von Unternehmen; Rechtsprechung; Literatur; Mitteilungen; Zusammenfassungen der Artikel auf Englisch*

## Contents

*Sandvik, Björn: Control liability as a general principle of contract law? Development and status of control liability in the system of contract law; Koivisto, Ida: At the boundaries of public authority; Nyström, Patrik – Rajavuori, Mikko: Corporate social responsibility and company interest in the light of the Arctia Shipping decision; Sutela, Mika – Tarukannel, Veijo – Tolvanen, Matti: Judgments and voting: An empirical analysis of the presentation of dissents in the Supreme Administrative Court; Autio, Anna-Liisa: Administration of justice and the resolution of business disputes; Legal Cases; Literature; Information; English Summaries of the Articles*